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RSS.0012.5.52.2023 

Protokół Nr 52/23 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu  

w dniu 8 maja 2023 roku 
 

Porządek obrad: 
1. Opiniowanie sprawozdania Burmistrza MiG z wykonania budżetu za rok 

2022 w działach podległych komisji. 
2. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I kwartał 2023 r. w działach 

podległych komisji. 
3. Sprawy bieżące. 

 

Ad.3 
Pani Beata Wawrzynów poinformowała, że otrzymaliśmy kolejną transzę 
środków z Funduszu Pomocy z tytułu wsparcia jednostek samorządu 
terytorialnego w realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych  
z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi 
obywatelami Ukrainy (94.742 zł). Dodała, że przenoszone są również środki, 
które nie zostały wykorzystane na dzień 31.12.2022 r. do wykorzystania w tym 
roku (306.134,92 zł) również na ten sam cel. 
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego wniosku 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 
 

Pani Joanna Berezecka-Zywer  poinformowała, że w związku z przygotowaniem 
do przetargu na zadanie związane z dowozem dzieci niepełnosprawnych w roku 
szkolnym 2023/2024 zwracają się z prośbą o uwzględnienie tego zadania  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej (przewidywana wartość zadania w okresie 
od IX do XII 2023 r.  - 167.927 zł, w okresie od I do VI 2024 r. – 225.318 zł). 
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego wniosku 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 
 

Pani Joanna Berezecka-Zywer  poinformowała, że w najbliższym czasie wpłyną 
pieniądze, które wynikają z wniosku Pani Izabeli Kardela Dyrektora SP Nr 2  
w ramach programu „Poznaj Polskę” (kwota 15 tys. zł). 
 

Ad. 1 
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska powiedziała, że radni otrzymali w tym 
temacie obszerne materiały, z dużym wyprzedzeniem więc mieli czas, aby się  
z nimi dogłębnie zapoznać. 
Brak pytań do złożonego sprawozdania. 
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla sprawozdania 
Burmistrza z wykonania budżetu za rok 2022 w działach podległych komisji 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 



2 

 

Ad. 3 
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska poinformowała, że otrzymali z OPS 
informację na temat oceny zasobów pomocy społecznej w 2022 roku. 
Radna Lidia Sączawa zapytała jak to się dzieje, że mamy aż tyle osób 
bezrobotnych? 
Pani Katarzyna Dwornik-Piszczałka Dyrektor OPS wyjaśniła, że dane na temat 
osób bezrobotnych otrzymują z Powiatowego Urzędu Pracy. 
Zastępca Komendanta Policji Mirosław Kozak odnosząc się do zbliżających się 
egzaminów ósmoklasistów poinformował, że coroczne podejmowane są próby 
zakłócania przebiegu tych egzaminów poprzez informacje o rzekomych atakach 
bombowych. Powiedział, że rekomendacja CBŚ jest taka, że są to informacje 
nowoobjawione i nie było takich zdarzeń. Powiedział, że mówi o tym ponieważ 
to dyrektorzy odpowiadają za budynki, w których przeprowadzane są egzaminy 
i podejmują decyzję o ewentualnej ewakuacji.  Zaapelował, aby tego nie robić. 
Dodał, że jeżeli dyrektorzy chcą czuć się bezpiecznie to w przeddzień egzaminu 
mogą przeprowadzić kontrolę danej sali, a następnie sala zostanie zamknięta  
i zaplombowana. Podał nr telefonu z prośbą o informację, które szkoły 
ewentualnie chciałyby taką kontrolę przeprowadzić.  
 

Ad. 2 
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska zapytała dlaczego są tak duże 
procentowe wykonania, jeżeli chodzi o umowę zlecenia np. w SP 1? 
Pani Beata Wawrzynów wyjaśniła, że umowy zlecenia są zawierane np.  
z osobami sprzątającymi po obozach. Dodała, że ma na to wpływ również  
umowa na czas zastępstwa osoby z obsługi, która przebywa na zwolnieniu 
lekarskim.  
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno Przedszkolnego w Sobótce 
powiedziała, że gdyby nie wspomniana umowa na zastępstwo wykonanie 
byłoby w granicach 25%. 
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska odnosząc się do ZSP w Świątnikach 
powiedziała, że w rozdziale 80104 wydatki osobowe niezaliczane do 
wynagrodzeń (świadczenia BHP) wykonanie wynosi 50,67%. 
Pan Tomasz Wypler Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Świątnikach 
wyjaśnił, że jest to zakup odzieży i obuwia roboczego oraz okularów 
korekcyjnych. Zaznaczył, że jest to wydatek jednorazowy w ciągu roku.  
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska zapytała dlaczego w rozdziale 80104 
zakup materiałów i wyposażenia wykonanie wynosi 75%? 
Pan Tomasz Wypler Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Świątnikach 
wyjaśnił, że nadal nie mamy wpływu na ceny węgla. Dodał, że bardzo zimna 
wiosna i poranne przymrozki powodują, że cały czas muszą dogrzewać szkołę.  
 

Protokołowała        Przewodnicząca Komisji 
 

Agata Rekść            Irena Gajewska  


